
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 16.novembrī                                                                                     Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:05 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 
 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par kultūras jomas pilnveidošanu. 

2. Par elektroautobusiem un iespējamiem risinājumiem to uzlādei. 

3. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Balvu novada “Pansionāts “Balvi”” lietusūdeņu 

drenāžas sistēmas izbūvei. 

4. Par saistošo noteikumu Nr.___/2023 “Par braukšanas maksas atvieglojumiem un 

transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā” pieņemšanu. 

5. Par saistošo noteikumu Nr.17/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2021.gada 

25.novembra saistošajos noteikumos Nr.16/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa 

atvieglojumu piešķiršanas kārtību Balvu novadā”” precizēšanu. 

6. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma “Apses”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma 3.Steķentavas līnija 314, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma Kalna ielā 9F, Kubulos, Kubulu pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 
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10. Par nekustamā īpašuma “Raspodiņi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma Abrenes ielā 19, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma “Zosulu parks”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “Akmeņsalas”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 337”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 730”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma “Zaļkalniņi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Ezera ielā 24, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.58, Daugavpils ielā 41, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

19. Par nekustamā īpašuma “Skaistlauki”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

20. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 1A, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

21. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

22. Par amatu savienošanas atļauju Ivetai Arelkevičai. 

23. Par Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem. 

24. Par Balvu novada pašvaldības sabiedrības līdzdalības budžeta projektu konkursa 

vērtēšanas komisijas apstiprināšanu. 

25. Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja atbrīvošanu no amata. 

26. Par projektu realizāciju Balvu novada pašvaldībā 2023.gadā. 

 

Papildus darba kārtībā: 

27. Par finansējuma piešķiršanu iepirkuma “Būvobjekta un paskaidrojuma rakstu 

ekspertīze Balvu pilsētas stadionam” īstenošanai. 

28. Par Viduču pamatskolas apkures izcenojuma apstiprināšanu. 

29. Par nekustamā īpašuma “Grovmola”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

30. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam. 

31. Par plānotajām izmaiņām Balvu novada pilsētu un pagastu darba organizācijā. 
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Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Jānis Vancāns, deputāts Aija Mežale, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Sandra Kindzule, deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Ruta 

Cibule, deputāts - domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita Kokoreviča, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks, deputāts Marija 

Duļbinska - (attālināti veselības stāvokļa dēļ- ar balss tiesībām) 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Balvu novada administrācijas 

juriskonsults Sarmīte Gržibovska, Balvu novada pašvaldības Izglītības pārvaldes vadītāja Inese 

Circene, izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada pašvaldības Kultūras pārvaldes vadītāja 

Rudīte Krūmiņa,  Auto pārbūves uzņēmuma SIA "Electrify" meitasuzņēmuma AS "Electrify H2" 

vadītājs Agris Amoliņš, 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

novada Kupravas pagasta pārvaldes vadītājs Aleksandrs Tihomirovs,  Attīstības nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Aleksandrs Zelčs, Lazdukalna saieta nama 

vadītāja Antra Leone, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Nekustamā īpašuma 

nodaļas vadītāja nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste Ausma Duļevska, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, 

Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Pansionāts „Balvi“ direktore Jana Komane, Pansionāts „Balvi“ 

Saimniecības struktūrvienības vadītājs Jānis Mileiko, Vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja Ilona 

Ločmele, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Ziemeļlatgales laikraksta 

„Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs, Balvu Mākslas skolas direktore Elita Teilāne, Attīstības 

nodaļas projektu vadītājs Gatis Siliņš, Vectilžas pagasta pārvaldes vadītāja Genovefa Jermacāne, 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Kancelejas 

un personāla nodaļas personāla speciāliste Inese Siliņa, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada administrācijas juriskonsults Inese Trupovniece, 

Balvu novada administrācijas juriskonsults Iveta Kokoreviča, izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, izpilddirektora vietnieks attīstības 

plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, Balvu novada administrācijas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu novada Medņevas pagasta pārvaldes vadītājs Juris 

Prancāns,  Žīguru pagasta pārvaldes vadītājs Jevgenijs Žukovskis, Baltinavas kultūras nama 

vadītāja Lidija Ločmele, Balvu novada administrācijas juriskonsults Ligija Logina, Vīksnas tautas 

nama vadītāja Ligita Kacēna, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

grāmatvede Lilita Žuga, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietnieks administratīvajos un 

saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, 

Attīstības nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja 

vietnieks Mareks Šubenieks, deputāte – (attālināti veselības stāvokļa dēļ- ar balss tiesībām) Marija 

Duļbinska, Lazdulejas pagasta pārvaldes klientu apkalpošanas speciāliste Marina Prancāne, 

Vectilžas sporta un atpūtas centra vadītāja Maruta Arule, Stacijas pamatskolas direktore Ruta 

Bukša, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenais ekonomists Sandra 

Būdniece, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Sandra Pundure, Attīstības nodaļas projektu 

vadītāja Santa Šmite, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Baltinavas pagasta 

https://us06web.zoom.us/
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pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina, 

Briežuciema tautas nama vadītāja Zita Mežale, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas ekonomiste Ineta Leišavniece 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Aldis Bukšs - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt priekšlikumu papildus darba kārtības jautājumu Par 

kultūras jomas pilnveidošanu izskatīt kā 1.darba kārtības jautājumu, par 

ko komitejas locekļi nobalso ar 13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) balsīm par, pret - 1 (Jānis 

TrupovnIeks), atturas - nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. Komitejas locekle Svetlana Pavlovska ieradās uz 

komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par kultūras jomas pilnveidošanu 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par kultūras jomas pilnveidošanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šo jautājumu izskatīja arī Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē un skaidro, ka noteikti turpinās šo jautājumu 

vēl apspriest un diskutēt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. Ierosina šo jautājumu turpināt izskatīt ārkārtas 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Ierosina šo jautājumu izskatīt ārkārtas Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un turpināt šo jautājumu 

izskatīt ārkārtas Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē. 

 

Nolemj: 

Informācija par kultūras jomas pilnveidošanu tiek 

pieņemta zināšanai un sniegts komitejas atzinums virzīt un 

turpināt šo jautājumu izskatīt ārkārtas Izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas sēdē 2023.gada 

21.novembrī plkst.11.00 

 

2.§ 

Par elektroautobusiem un iespējamiem risinājumiem to uzlādei 

 

Ziņo Arvita Voiciša: Ziņo un sīkāk paskaidro par elektroautobusiem un iespējamajiem 

risinājumiem to uzlādei. Skaidro, ka pārstāvis, kas prezentēs un sīkāk 

paskaidros par elektoautobusiem vēl ir ceļā no Rīgas, līdz ar to lūgums 

šo jautājumu nedaudz atlikt, kamēr nebūs ieradies pārstāvis. 

Izsaka viedokli Agris 

Amoliņš: 

Sīkāk paskaidro un sniedz sīkāku informāciju par elektroautobusiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju par elektroautobusiem un iespējamajiem 

risinājumiem to uzlādei pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informāciju par elektroautobusiem un iespējamajiem 

risinājumiem to uzlādei pieņemt zināšanai. 

 

3.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Balvu novada “Pansionāts “Balvi”” lietusūdeņu drenāžas 

sistēmas izbūvei 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finanšu līdzekļu piešķiršanu Balvu novada “Pansionāts 

“Balvi”” lietusūdeņu drenāžas sistēmas izbūvei" 

 

4.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2023 “Par braukšanas maksas atvieglojumiem un 

transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā” pieņemšanu 

 

Ziņo Sarmīte 

Gržibovska: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.___/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju 

izglītojamajiem Balvu novadā” pieņemšanu" 

 

 

 

 



7 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

5.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.17/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2021.gada 

25.novembra saistošajos noteikumos Nr.16/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa 

atvieglojumu piešķiršanas kārtību Balvu novadā”” precizēšanu. 

 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.17/2023 “Grozījumi Balvu novada 

domes 2021.gada 25.novembra saistošajos noteikumos 

Nr.16/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 

piešķiršanas kārtību Balvu novadā”” precizēšanu." 

 

6.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu nomas tiesību 

izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, 

Kubulos, Kubulu pagastā, Balvu novadā, zemes vienības 

daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu nomas tiesību 

izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Apses”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Apses”, Briežuciema pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma 3.Steķentavas līnija 314, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma 3.Steķentavas līnija 314, Balvos, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma Kalna ielā 9F, Kubulos, Kubulu pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Kalna ielā 9F, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma “Raspodiņi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Raspodiņi”, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma Abrenes ielā 19, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Abrenes ielā 19, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zosulu parks”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 
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Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Zosulu parks”, Bērzpils pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma “Akmeņsalas”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Akmeņsalas”, Lazdulejas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 337”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 337”, Balvu pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 730”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 730”, Balvu pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zaļkalniņi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Komitejas locekle 

S.Kindzule atstāj komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Zaļkalniņi”, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Ezera ielā 24, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu 

un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Ezera ielā 24, Balvos, 

Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

 

 

 

 



14 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.58, Daugavpils ielā 41, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Komitejas locekle 

S.Kindzule atgriezās uz komitejas sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.58, Daugavpils ielā 41, 

Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma “Skaistlauki”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Komitejas loceklis 

I.Slišāns atstāj komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Skaistlauki”, Medņevas pagastā, 
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Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

20.§ 

Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 1A, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Sporta ielā 1A, Tilžā, Tilžas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

21.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Komitejas loceklis I.Slišāns 

atgriezās uz komitejas sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas 

maksas apstiprināšanu" 

 

22.§ 

Par amatu savienošanas atļauju Ivetai Arelkevičai 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Iveta Arelkeviča - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

amatu savienošanas atļauju Ivetai Arelkevičai" 

 

23.§ 

Par Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem" 

 

24.§ 

Par Balvu novada pašvaldības sabiedrības līdzdalības budžeta projektu konkursa 

vērtēšanas komisijas apstiprināšanu 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Komitejas locekle 

R.Cibule atstāja komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības sabiedrības līdzdalības budžeta 

projektu konkursa vērtēšanas komisijas apstiprināšanu" 

 

25.§ 

Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Komitejas locekle R.Cibule 

atgriezās uz komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Plkst.14.31 tiek izsludināts 

pārtraukums uz 10 minūtēm. Komitejas loceklis A.Pušpurs atstāj 

komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 
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Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

26.§ 

Par projektu realizāciju Balvu novada pašvaldībā 2023.gadā 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par projektu realizāciju Balvu novada 

pašvaldībā 2023.gadā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumiem un sniedz skaidrojumus. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju par projektu realizāciju Balvu novada 

pašvaldībā 2023.gadā pieņemt zināšanai. Plkst. 16.02 atgriežas pie 

2.jautājuma izskatīšanas. 

 

Nolemj: 
Informācija par projektu realizāciju Balvu novada 

pašvaldībā 2023.gadā tiek pieņemta zināšanai. 

 

27.§ 

Par finansējuma piešķiršanu iepirkuma “Būvobjekta un paskaidrojuma rakstu ekspertīze 

Balvu pilsētas stadionam” īstenošanai 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kas īsti šobrīd notiek Balvu pilsētas stadionā, ko ir darījusi Sporta 

skola šī jautājuma sakarībā, ka nav bijusi pilnīgi nekāda informācija par 

to. 
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Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka atturēsies šī jautājuma balsojumā, jo īsti nesaprot, vai šo 

stadionu var lietot un izmantot, ka vēlētos dzirdēt visus viedokļus par tā 

lietošanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai izmaiņas, kas veiktas ir atbilstošas tam, kad būve tiek nodota, 

vai viss strādā kā vajag. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  1 (Sergejs Maksimovs) 

"atturas" -  
6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Anita Kokoreviča, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finansējuma piešķiršanu iepirkuma “Būvobjekta un 

paskaidrojuma rakstu ekspertīze Balvu pilsētas 

stadionam” īstenošanai" 

 

28.§ 

Par Viduču pamatskolas apkures izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Komitejas locekļi Anita 

Kokoreviča, Egons Salmanis atstāj komitejas sēdi un vairs nepiedalās 

balsojumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Viduču pamatskolas apkures izcenojuma apstiprināšanu" 

 

29.§ 

Par nekustamā īpašuma “Grovmola”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Grovmola”, Medņevas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

30.§ 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  

1 (Sergejs Maksimovs - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu 

novada pašvaldības domes priekšsēdētājam Sergejam 

Maksimovam" 

 

31.§ 

Par plānotajām izmaiņām Balvu novada pilsētu un pagastu darba organizācijā 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par plānotajām izmaiņām Balvu 

novada pilsētu un pagastu darba organizācijā. Skaidro, ka nākamajā sēdē 

varētu gatavot izmaiņas nolikumā. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Uzdot jautājumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka priekšlikums būtu sarīkot kopīgu tikšanos ar pagastu 

pārvaldes vadītājiem, lai varētu arī dzirdēt viedokļus par šīm plānotajām 

izmaiņām. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Kādi būtu tālāk soļi attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka sarunas ir notikušas, ka ir jāsaprot, kādu variantu un 

piedāvājumu pieņemt, ir jāsaprot, kuru ceļu iet, ka būtu jāatrod pareizā 

forma. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka ir jāsaprot pagastu pārvaldnieku viedokļi, jo tie noteikti ir 

atšķirīgi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par P/A "San-Tex" pārņemšanu visā apsaimniekošanas 

teritorijā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka aicinātu skatīties nozaru griezumā. Šobrīd esam atvērti 

dialogam. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būtu par to, lai tiktu turpināts lemt par šo jautājumu. Uzskata, 

ka deputātiem būtu jātiekas un jārunā ar pagastu pārvaldniekiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka pagastu pārvaldes vadītāji nav tikai saimnieciskā darba 

vadītāji, ka šo būtu jāskatās kompleksi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams sastrukturēt saimnieciskos apjomus un 

jāorganizē līdz nākošajai Finanšu komitejas sēdei sapulce ar pagastu 

pārvalžu vadītājiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju par plānotajām izmaiņām Balvu novada 

pilsētu un pagastu darba organizācijā pieņemt zināšanai un izsaka 

priekšlikumu, ka līdz nākošai Finanšu komitejas sēdei tiks saorganizēta 

sapulce ar pagastu pārvalžu vadītājiem. 

 

Nolemj: 

Sniegtā informācija par plānotajām izmaiņām Balvu 

novada pilsētu un pagastu darba organizācijā tiek 

pieņemta zināšanai un tiek nolemts, ka līdz nākošai 

Finanšu komitejas sēdei tiks saorganizēta sapulce ar 

pagastu pārvalžu vadītājiem. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:10 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 


